



Registration Form 報名表格

2013 Nomination of Representatives of Arts Interests for the HKADC

Arts Administration Candidates Forum

2013 年藝發局藝術範疇代表推選活動候選人論壇

藝術行政組別

19 Sept 2013 (Thu), 1:15-2:30pm

2013 年 9 月 19 日 (星期四) 下午 1 時 15 分至 2 時 30 分

HKAAA's member 香港藝術行政人員協會會員: Yes 是 No 否

Title 稱謂: Mr. 先生 Mrs. 太太 Ms. 女士

Name 姓名: _____

Organization 機構名稱: _____

Position held 職銜: _____ Email 電郵地址: _____

Telephone no 電話號碼: _____ Fax no 傳真號碼: _____

Please send your completed registration form and mail to: Hong Kong Arts Administrators Association, Room 1206, 12/F, Hong Kong Arts Centre, 2 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong
請把填妥之表格寄往: 香港灣仔港灣道 2 號香港藝術中心 12 樓 1206 室香港藝術行政人員協會

Notes 注意事項:

- To avoid disappointment, please act now as applications are on a first-come-first-served basis with priority given to members.
由於講座名額有限, 報名一般以先到先得方式處理(本會會員優先), 請從速報名。
- You will receive confirmation notice from us before the event. Unsuccessful applicants will also be notified around the same time. In case of doubt, please make enquiry at 2877 7268.
本會將於活動舉行前向申請者發出確認通知。報名不獲接納者, 亦會獲得通知。如有疑問, 歡迎致電 2877 7268 查詢。
- All scheduled events will be cancelled and postponed to a date to be announced in the event of typhoon signal no.8 or above / the Black Rainstorm warning is hoisted.
當八號或以上之颱風警告訊號或黑色暴雨警告訊號生效時, 所有活動將會延期舉行, 細節將另行公佈。
- The Association reserves the right to change the venue, date or speaker of the event due to unforeseen circumstances.
本會保留更改活動場地、日期及講者的權利, 以應付突發情況。
- This event will be recorded by **Photos** and **Videos**. For more details, please refer to the [Data Protection Notice](#).
此節目將進行**拍攝及錄影**, 詳情請參閱「[資料保障通知](#)」。

Enquiry 查詢電話: 2877 7268

Email 電郵地址: registration@hkaa.org.hk